

# 韩国滑雪仙境之旅 SEOUL+BUSAN-KOREA SKI PARADISE

Penang 🛪 Incheon

首尔+釜山

Tour Code: PKJ-3A

**8D7N** 



行程次序,以当地旅社安排为准。 \*图片仅供参考 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. \*Pictures shown are for illustration purposes only Jisan Ski Experience



# SCHEDULE

### PENANG A TRANSIT A **INCHEON** (MOB)

Take an overnight flight to South Korea

### INCHEON 🖨 BUSAN **D2** (B/L/D)

- Gamcheon Culture Village
- Yongdusan Park + Nampo-dong Shopping Street

(B/L/D)

(B/L/D)

(B/L/D)

(B/L/-

Jagalchi Seafood Market

### BUSAN D3

- Haedong Yonggungsa Temple
- Haeundae Beach Coastal Train (One-way)
- Oryukdo Skywalk
- ☑ Huinnyeoul Culture Village

### **D**4 BUSAN 🛱 YONGIN

Pohang Space Walk

# Cheongsong Eoreumgol Valley

### YONGIN 🛱 GYEONGGI-DO **D**5 🛱 YONGIN (B/-/D)

☑ Korea Ski Experience

Optional: USD 60.00 per person, includes ski clothes, pants, sled; gloves, goggles, and helmet not included

- Starfield Library
- Suwon Fried Chicken Alley

# YONGIN 🛱 SEOUL

- Gyeongbokgung Palace Hanbok Experience
- (If Tuesday, visit Deoksugung instead)
- ☑ Ikseon-dong
- M N Seoul Tower
- (Cable car and observatory elevator not included)
- Seaweed Museum (Kimchi DIY experience)
- ☑ Hongdae Shopping Street

### **D7** SEOUL

D6

- Ginseng Specialty Store
- ☑ Liver Health Supplement Store
- ☑ Cosmetics Duty-Free
- Myeongdong & Duty-Free Shopping Complex

### SEOUL 🛪 INCHEON 🤉 D8 TRANSIT CITY A PENANG (B/MOB)

☑ Local Souvenir Shop



### 7 Breakfasts / 5 Lunches / 6 Dinners

- Special Cuisines:
- ★ Korean Fast Food ★ Busan Pork Soup Rice ★ Army Stew
- ★ Korean BBQ
- ★ Chuncheon Dakgalbi (Spicy Stir-fried Chicken)
- ★ Gamjatang (Pork Backbone Stew) ★ Grilled Fish Set
  - ★ Ginseng Chicken Soup ★ Korean Pig's Trotters
- ★ Bibimbap
- ★ Udon Mee

### **TOURIST ATTRACTIONS:**

### BUSAN

- Gamcheon Culture Village Busan's iconic artistic hillside village transformed from an old neighborhood into a vibrant space filled with colorful houses, murals, and art installations. A favorite for artsy strolls and photo ops.
- Yongdusan Park + Nampo-dong Park with panoramic city views, home to Busan Tower. The area below is Nampo-dong, a lively district filled with shopping, food, and street performances.
- Haedong Yonggungsa Temple A rare Buddhist temple by the sea, known for its dramatic coastal scenery and spiritual blessings.
- Oryukdo Skywalk A glass walkway over the sea cliffs offering breathtaking ocean views, popular for thrill seekers and photographers.
- Baeksan Cultural Village An emerging creative space with peaceful streets, indie cafes, and local exhibitions.

# POHANG

- Pohang Space Walk A large spiral steel structure offering elevated city views. Especially magical at night when lit up like a futuristic cityscape.
- Cheongsong Eoreumgol Valley (seasonal) A natural winter wonder with frozen waterfalls, icicles, and icy landscapes that look like a fairytale.

# GYEONGGI-DO

Ski Experience (optional) - A popular winter activity in Korea. Beginners are welcome and equipment includes clothing, pants, and sleds. Gloves and safety gear are available for rent on site.

# SEOUL

- Gyeongbokgung + Hanbok Experience A chance to wear traditional Korean attire and explore a historical royal palace. On Tuesdays, the visit is replaced with Deoksugung Palace.
- N Seoul Tower (excludes cable car) A landmark of Seoul with a panoramic city view. Popular for its "Locks of Love" wall.
- Myeongdong & Duty-Free The most famous shopping area in Seoul for beauty, skincare, street snacks, and fashion.
- Starfield Library Located inside COEX Mall, this tall, beautifully lit library is an iconic photo spot often featured in Korean dramas.

### SHOPPING STOP

- Ginseng Specialty Store
- Hepatic Health Store
- Cosmetics Outlet



### HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Incheon Air Sky Hotel or similar
- ✓ Yongin ELORA Hotel or similar
- ✓ Busan Tt Gupo Hotel or similar
- Seoul Marina Bay Hotel or similar
- x 1 Night x 2 Nights
- x 2 Nights
- x 2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic acected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



# ## 精简行程



# 观光景点:

### 釜山

- ◆ 甘川文化村 釜山代表性的艺术村,由山坡上的老旧社区改造而成。色彩缤纷的小屋、壁画、装置艺术点缀其间,是文青和拍照爱好者的天堂。
- ◆ 龙头山公园 +南浦洞购物街 公园位于市中心山丘,设有釜山塔,是眺望釜 山港的好地点。公园下方是热闹的南浦洞,集购物、美食、街头艺人表演于 一体。
- ◆ 海东龙宫寺 稀有的建于海边的佛教寺庙,依岩傍海、景观壮丽。传说中此 寺有求子求运的灵验功效。
- ◆ 五六岛天空步道 建于海崖之上的玻璃步道,走在其上仿佛悬空海上,特别适合挑战胆量与拍美照。
- 白浅滩文化村 渐渐兴起的在地文创空间,充满清幽气息的小街,适合闲逛、喝咖啡、看展览。

# 浦项

- ◆ 浦項 SPACE WALK 新晋热门地标,巨大的金属螺旋装置,游客可徒步登高,晚上灯光变幻梦幻如未来城市。
- ◆ 青松冰谷(季节限定) 冬季自然形成的冰谷景象,冰柱、冰瀑、雪景壮观 ,彷佛童话世界。

### 京畿道

◆ 滑雪体验(自费) - 韩国冬季热门活动之一,即便是初学者也能轻松体验滑雪乐趣。配备包含衣服、裤子与雪橇,不包含手套和护具(可现场租借)。

### 首尔

- ◆ 景福宫 + 韩服体验 朝鲜王朝最具代表性的古宫,穿上传统韩服穿梭宫廷之间,拍照极具穿越感。(如遇周二闭馆改去德寿宫)
- ◆ 南山塔(不含缆车) 首尔地标,塔下"爱情锁墙"极受欢迎,登顶(自费) 〕可俯瞰整个首尔夜景。
- ◆ 明洞 & 免税商场 明洞为首尔最知名的美妆购物圣地,集韩系潮流、美食小吃、品牌专柜与免税店于一体。
- ◆ 星空图书馆 位于COEX商场内,挑高13公尺的落地书架+灯光设计,超有 "韩剧感"的拍照圣地。

### 购物店

🗸 人参专卖店 🚽 🖌 保肝灵专卖店

✓ 化妝品总汇

── / ☑ 土产派	5	
¥ ● ● 6 早餐 / 6 午餐	/6 晚餐	
风味餐:		
★ 韩式快餐	★ 釜山猪肉汤饭	★ 韩式烤肉
★ 春川铁板鸡	★ 马铃薯猪骨锅	★ 韩式烤鱼
★ 部队火锅	★ 人参鸡汤	★ 韩式拌饭

z,Z

酒店住宿(7 晚)

✔ 仁川机场永宗岛大空酒店或同级	x1睨
✓ 龙仁ELORA酒店或同级	x2晚
✓ IT古坡酒店或同级	x2晚

✓ 首次阿拉海湾酒店或同级 x2晚

★ 韩式猪脚 ★ 乌冬面
免责声明:必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。
备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

旅游质讯 General Information

# ・韩国 SOUTH KOREA・

货币 Currency	South Korean Won - Krw	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea
	韩币 – KRW		card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.80	拨号代码 Dial Code	SOUTH KOREA : +82
¢ f ↓ € ↓ ¥ ∕	1000 韩币 = 马币 3.80 "Subject to currency of the day" *以当天汇率为准*	<u> </u>	韩国 : +82
电压 Voltage	Voltage – almost always 220 V	插座 Power Socket	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter
A	电压 – 220伏特	, St	两个圆脚头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30kg and a hand carry bag not
<u>-</u> ;-	韩国标准时差快马来西亚时间1小时		more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过30公斤
气候 Weather	□ Spring 春季		
	Mar to May Jun to Aug Sep to Nov Dec to Feb		ep to Nov Dec to Feb
🔆 🧥	24°C – 10°C 30°C – 15°	C 20	0°C − 10°C 7°C − −8°C
			*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type			
A320NEO / A321NEO B787-8 / B787-9			
Departure Date: Flight : 出发日期: 航班行程:			
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	



GD Partner:

Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441